

Memura En Az 234 Lira Zam

Memura en az 234 lira zam! Temmuz'da hem memurlara hem de emeklilere zam geliyor. Yüzde 5'lik toplu sözleşme artışıyla birlikte en düşük memur maaşı 2 bin 140 liraya çıkacak. Bu maaşla da Aralık ayına göre 234 lira artış sağlanmış olacak - 18.05.2016

Memura en az 234 lira zam

Memura en az 234 lira zam! Temmuz'da hem memurlara hem de emeklilere zam geliyor. Yüzde 5'lik toplu sözleşme artışıyla birlikte en düşük memur maaşı 2 bin 140 liraya çıkacak. Bu maaşla da Aralık ayına göre 234 lira artış sağlanmış olacak.

Ocak'ta çifte zam alan memurlar ve memur emeklilerinin maaşı Temmuz'da da değişecek. Yılın ilk ayında maaşlarına yüzde 6 toplu sözleşme artışı ve yüzde 0.90 enflasyon farkı yansıtılan memurlar ve memur emeklilerinin Temmuz zammı ise yüzde 5 olacak.

Toplu sözleşmede belirlenen bu artışa ek olarak enflasyon farkı ihtimali de var. Eğer ilk 6 aylık enflasyon yüzde 6'yı aşarsa, Temmuz'da maaşlara aşan kısım yansıtılacak. Temmuz'daki yüzde 5 zam, en düşük memur maaşında 102 lira artış getirecek.

Ocak'taki çifte zam da düşünüldüğünde, en düşük memur maaşında bu yıl 234 lira artış kaydedilmiş olacak.

NASIL DEĞİŞECEK?

Memur-Sen'in verilerine göre; en düşük memur maaşı (bekar) Aralık 2015 itibariyle bin 906 lira idi. Ocak ayında yüzde 6 + yüzde 0.90 artışın yansıtılmasıyla en düşük memur maaşı 2 bin 38 lira 54 kuruşa çıktı.

Temmuz'daki yüzde 5'lik toplu sözleşme zammıyla da bu maaş yaklaşık 102 lira artışla 2 bin 140 lira 46 kuruşa ulaşacak. Ayrıca ilk 6 aydan enflasyon farkı oluşursa bu da Temmuz maaşına yansıtılacak.

EMEKLİYE EN AZ 186 TL

Temmuz'da yüzde 5'lik toplu sözleşme artışıyla en düşük memur emeklisi aylığı ise bin 701 liraya ulaşacak. Aralık ayına göre, en düşük maaştaki artış 186 lirayı bulacak. Memur-Sen'in verilerine göre; en düşük memur emeklisi aylığı geçtiğimiz yıl Temmuz'da bin 415 lira idi.

Eylül'deki ekstra zam ile bu aylık bin 515 liraya çıktı. Bu yıl Ocak ayında yüzde 6 + yüzde 0.90 artışın yansıtılmasıyla en düşük memur emeklisi aylığı 105 lira artışla bin 620 liraya yükseldi.

Temmuz'daki yüzde 5 toplu sözleşme zammıyla da en düşük maaş 81 lira yükselerek bin 701 liraya çıkacak. Böylece en düşük maaşta bu yılki 3 zamlı 186 lira artış görülecek.

ADIM ADIM ARTIŞLAR

En düşük memur maaşı (Bekar)

ARALIK - Maaş: 1.906 TL

OCAK - Yüzde 0.90 zamlı maaş: 1.923,15 TL, yüzde 6 zamlı maaş: 2.038,54

TEMMUZ - Yüzde 5 zamlı maaş: 2.140,46

En düşük memur emeklisi aylığı

ARALIK - Maaş: 1.515 TL

OCAK - Yüzde 0.90 zamlı maaş: 1.528,63 TL, yüzde 6 zamlı maaş: 1.620,35 TL

TEMMUZ - Yüzde 5 zamlı maaş: 1.701,35

Kaynak: memuruz.net

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA